



Svenska Stövarklubben

Styrelsemöte 2024-05-06

Protokoll 7/2024

Närvarande: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Marita Lithander, Anna Green, Göran Johansson, Thomas Larsson, Markus Enstedt och Thomas Eriksson

Anmält förhinder: Leif Lundholm

§50 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§51 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till att justera protokollet väljs Thomas Larsson

§52 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§53 Föregående protokoll 6/ 2024

Föregående protokoll läses upp och läggs till handlingarna.

§54 AU-beslut

Inga AU-beslut är tagna.

§55 Inkomna ärenden/rapporter

- a) **Avstämning inför fullmäktige-** Marita har skickat ut alla handlingar. Röstlängd och förfrågan om rumsbyte skickas ut, enkelrummen är överbokade. Rolf ordnar någon slags gåva till mötesordföranden och sekreterare.
- b) **Rapport från mötet med Svedea-** Rolf, Markus och Henrik har haft möte med Svedea. Ett webinarie för medlemmar planeras i augusti tillsammans med veterinär Anna Pamuk.
- c) **Svar från SKK CS-** Svar har inkommit från SKK CS möte-2 2024. CS avslår vår överklagan av FK beslut 1 2024 §14 a angående att motioner skall behandlas av årsmötet innan de går vidare till fullmäktige.
Tillvägagångssättet har alltid varit så men det finns inte skrivet i Svstkl stadgar, därav avslaget.

§56 Rapport från webbansvarig- Marcus

Markus söker vidare efter material till Youtube-kanalen. Tar med sig frågan till Östanskär och ser om deltagarna kan tipsa och hjälpa till. I övrigt så uppdaterar han hemsidan löpande och planerar för webinariet med Svedea.

§57 Ekonomisk rapport-Henrik

Naturvårdsverket vill ha ytterligare förtydligande till bidragsredovisningen. Denna gång efterfrågades skillnaden mellan jaktprovssdomare och drevprovssdomare.

§58 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E

Lokalklubb har inkommit med förfrågan om att minska antalet utställningar från 3 till 2 under 2025. Vissa klubbar har haft problem med få anmälningar till sina utställningar.

Thomas önskar få några minuters information under fullmäktige om utställningar och nya typstadagar.

§59 Rapport från avelsansvarig- Göran

SKK AK har kallat till ett möte den 14 maj, Göran, Thomas E och Marita deltar.

Styrelsen får en kort rapport om inkorsningsprojekten för Luzern och Smålandsstövare.

§60 Rapport från regelansvarig-Thomas L

Enkäten till jaktprovssdomare är klar och har skickats ut till styrelsen.

Inget beslut angående Räv-SM tas idag.

§61 Rapport från medlemsansvarig-Anna

Anna jobbar på med information till valköpare.

Tidningsfilen är skickad till tryckeriet.

Anna ger också en kort rapport från Västergötlands 80-årsfirande där hon och Thomas L deltog.

§62 Övriga frågor

Thomas E önskar att styrelsen tittar över förslaget på stadgar och återkopplar senast den 17 maj.

Möte önskas med SKK FK, Marita kontaktar ordföranden.

§63 Nästa möte

Möte planeras in efter fullmäktigeförhandlingarna i Östanskär.

§64 Mötet avslutas

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson